國立中興大學基因體暨生物資訊學研究所表現績優獎學金申請表
Graduate Institute of Genomics and Bioinformatics, National Chung Hsing University
Application Form for the Performance Excellence Scholarship
申請日期：	____年	____月	____日
Date  :   YYYY/MM/DD         
	姓名
Name
	
	學號
Student ID
	
	年級
Grade
	

	聯絡電話
Contact Number
	
	指導教授
Advisor
	

	住址
Address
	

	入學成績
Admission Score
	（舊生免填寫）
( For new students only )

	學期別
Semester
	學業成績（35％）
Academic Performance
	學術研究（35％）
Research Achievements
	應繳附文件
Required Attachments

	□ 上學期
First Semester
□ 下學期
Second Semester
	（新生免填寫）
( Not required for new students )
	（新生免填寫）
( Not required for new students )
	※學業及操行成績
Academic and Conduct Scores
單乙份
Single copy

	熱心服務事蹟（30％）
Outstanding Service Contributions
	      （新生免填寫）
（Not required for new students）

	指導老師
Advisor
（簽章）
（Signature）
	
	班導師
Class Advisor
（簽章）
（Signature）

	

	審核結果
Review Result
	· 通過
Approved
· 不予通過
Not Approved
	所長
Institute Director
（簽章）
（Signature）
	





· 表現績優獎學金申請者須為在學之碩士班研究生。
Applicants for the Performance Excellence Scholarship must be master's program students currently enrolled.
· 表現績優獎學金之發給月份，新生自九月起至翌年六月止，舊生自七月起至翌年六月止。
For new students, the scholarship is awarded from September to June of the following year. For continuing students, it is awarded from July to June of the following year.
· 表現績優獎學金之審核為每學期開學一個月內提出申請。申請資料含前一學期學業成績、操行成績及熱心服務事蹟，新生得以入學成績審核。
Applications for the Performance Excellence Scholarship must be submitted within one month of the start of each semester. Required documents include academic performance, conduct scores, and records of outstanding service contributions from the previous semester. New students may be assessed based on their admission scores.
· 學業成績不及格者、操行成績未達 80 分或沒有具體服務事蹟者，得不予獎勵。
Students with failing academic grades, conduct scores below 80 points, or no concrete records of service contributions may not be eligible for the scholarship.

本表單蒐集之個人資料，僅限於特定目的使用，非經當事人同意，絕不轉做其他用途，亦不會公佈任何資訊，並遵循本校資料保存與安全控管辦理。
The personal information collected in this form will only be used for specific purposes. Without the consent of the individual, the information will not be used for other purposes or disclosed publicly. All collected information complies with the university's data storage and security management policies.
